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Bükfürdő Rallye
Az első nap végén mondták…2. rész

Matics Mihály- Viczena Gábor (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „A nap utolsó
szakaszán tovább tudtunk gyorsulni, nyolc másodpercet faragtunk a
hátrányunkból, de sajnos nem eleget. Többet kellett volna gyorsulnunk, de a
végére már annyira összpontosítottam, figyeltem, hogy elkövettem jó pár
hibát. A holnapi taktika az időjárás függvénye, Rongits Attila előnyét
mindenképpen szeretnénk lefaragni.”

Talmácsi Gábor- Patkó Gergely (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „Az
eredményeinken is látszódott, hogy gyorsról-gyorsra fejlődtünk. A harmadik
szakaszra értettem meg igazán, hogy hogyan is kell murván menni. Nem
lenne rossz, ha most kezdődne újra a verseny. Ez az év erről szól, meg kell
ismernem a sportot. Úgy érzem, hogy a holnapi szakaszok kicsit könnyebbek
lesznek!”

Ollé Sándor- Budai Annamária (Suzuki Swift S1600): „Az első gyorsasági
hibáját próbáltuk végig kiküszöbölni… a másodikon húsz, míg a harmadikon
további három másodpercet javítottunk. Az autó tökéletesen lett összerakva.
A kategóriánkat vezetjük, de az abszolútban nem tudunk előrébb lépni, egy
Mitsubishit lehetetlenség megverni.”

Bujdos Miklós- Csonti (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „A difit sikerült
kicserélnünk a szervizben, de a felfogatást csak részben, így lógott a
harmadik gyorsaságin is. Minden váltogatás nélkül próbáltunk óvatosan
menni. Lejöttünk, most próbálják megcsinálni, hogy holnapra tökéletesen
működjön.”



Budavári Zoltán- Németh Gergely (Mitsubishi Lancer Evo VIII.):
„Vegyesek az érzéseim, nem voltam elégedett a teljesítményükkel az első
gyorsaságin, Gergő kicsit lemaradt, én tolattam és rossz gumit is raktunk fel.
Sajnos a másodikra is maradtak ezek a széles, nagymintás gumik, de a
harmadik gyorsaságira már fel tudtuk tenni a zártat. Sikerült javítani, azzal az
eredménnyel elégedett is voltam. Összességében vezetjük a kategóriát, de
holnapra szeretnék még egy kicsit gyorsítani.”


